
Jaarverslag MR 2023-2024 

Dit jaar hadden Jack Groot en Veronique van Poecke zitting namens de 

ouders in de MR en Justin en Eva verantwoordden de leerlingen. 

Veronique stopt na de laatste vergadering in juli, omdat haar dochter de 

school gaat verlaten. Justin zijn zittingstermijn zit er dan ook op en hij 

vindt het jammer dat hij moet stoppen met de MR. We streven ernaar om 

komend jaar een leerling uit de onderbouw te vinden die wil plaatsnemen 

in de MR. Hiervoor zullen we een verkiezing gaan organiseren. Verder 

zullen de ouders een verkiezing houden voor een nieuw ouderlid, hiervoor 

stond in de laatste oudercourant een oproep. 

We zijn dit jaar op bijscholing geweest voor de MR-zaken. We volgden 2 

dagen een cursus bij de Aob. Daarna hebben we een activiteitenplan 

gemaakt speciaal voor onze school, deze staat in de bijlage. Verder zijn 

we naar diverse bijeenkomsten geweest die gingen over de 

intentieverklaring voor verdere samenwerking met het Jan Arentsz. De 

GMR staat positief om dit te onderzoeken. Binnenkort zal René Richter 

alle personeelsleden van SOVON informeren over de huidige stand van 

zaken.  

De plannen van NPO zijn geëvalueerd van schooljaar 2022-2023 en 

laatste gelden zijn ingezet voor dit jaar en komend schooljaar. Deze 

laatste NPO-plannen hebben we goedgekeurd. 

Het PRO-examen is tegen het licht gehouden. De tijdsplanning is 

aangepast en hieruit is het plan gekomen voor de vlaggendag. We hebben 

ook het examenreglement goedgekeurd. Ook is goed gekeurd: de hoogte 

van de ouderbijdrage en de lessentabel.  

In de bovenbouw werd verhoudingsgewijs meer werkdruk ervaren en dit 

hebben wij besproken met Christa. Naar aanleiding hiervan is het een 

extra vergadering ingepland met de bovenbouwcollega’s en directie. 

Hieruit kwamen concrete punten die zijn meegenomen in de nieuwe 

vergaderstructuur, veranderingen wat betreft frequentie en 

vergaderdagen. 

We hebben de gelden gecontroleerd van de werkdrukmiddelen 2023-2024 

en deze zijn op juiste wijze ingezet. Voor de inzet van de 

werkdrukmiddelen 2024-2025 hebben we een middag georganiseerd en 

met de uitkomst nieuwe plannen gemaakt voor de inzet van de gelden 

van de werkdrukmiddelen 2024-2025. De opbrengst van deze middag 

zullen wij onder de aandacht houden van het MT.  



Besproken is ook de financiële situatie van SOVON en helaas hadden we 

dit jaar minder aanmeldingen van het aantal leerlingen met grote 

gevolgen voor het personeel. We hebben open gesprekken gehad met 

directie over de plannen die hieruit voor vloeide. Hierin hadden we een 

adviserende rol.  

Voor de laatste vergadering in juli staat de jaarplanner, de schoolgids, 

taakbeleid en formatieplan op de agenda.  

Namens de PMR, Jolanda en Jacqueline 

 


